
Gamla skolans gåvobrev klart
!
Vid kommunstyrelsens möte i går godkändes gåvobrevet och nu
gäller  det  att  kvickt  få  iväg  ansökan  till  Finlands
hembygdsförbund  –  den  skall  vara  på  posten  senast  den  30
september.  Och då med en projektplan för de närmaste åren.
Det blir litet bråttom men vi har redan undersökt huset så en
del saker börjar vara klara.

I vinter sköter ännu kommunen om värme och underhåll eftersom
de gav lov åt Vako att använda huset (och vi är helt panka).
Så vi har vintern på oss att skaffa fram pengar och planera
reparationerna för nästa sommar. Huset är i prima skick men
litet  takrännor  behöver  lappas  och  så  måste  värmesystemet
göras billigare för att vi skall klara av det. Men det går
nog.

Då ansökan är inlämnad är det bara att börja fira vilt …
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